
   

 

   

 

Skånes Orienteringsförbund 
Styrelsemöte 7/2024 - Protokoll 

 
 
 

 
 

Tid och plats:   2024-11-06 kl. 18:30 
Kulturhuset Anders i Höör 

Närvarande: Anne Udd, Sven-Inge Svensson, Sandra Sörensen, Mats Orrhede, 
Roger Klotz, Joel Börjesson Eriksson (protokollförare) samt Robert 
Lood närvarade inledningsvis. 

Frånvarande Håkan Axelsson, Malin Ågren 

 

 
  § 86   Mötets öppnande 

  Ordförande förklarade mötet öppnat. 

  § 87   Fastställande av dagordning 

  Dagordningen godkändes. 

  § 88   Val av protokolljusterare 

  Roger Klotz utsågs till protokolljusterare 

  § 89   Föregående mötesprotokoll, 2024 - 6 

  Godkänns 

  § 90   Bidragsansökningar 

  Ansökan för projektet Flera och mera är färdig och skickas in nästkommande dag. 

  Projektet med fokus på arrangemang blir svårare att genomföra då vi inte kan 

erhålla samma stöd som tidigare från RF-Sisu. De har mindre pott för 

projektansökningar nästa år. Vi kan söka ett mindre bidrag av den sökningsbara 

potten, troligen maximalt 35 000 kr. Joel kontaktar Magnus och ber honom skicka 

information om hur andra stöd kommer se ut framöver t.ex anläggningsstödet för 

kartor. Vi ska se över om vi kan söka finansiering för projekt “Fler arrangemang – 

Fler arrangörer” från annat håll, t.ex skogssportens gynnare (har nästa 

styrelsemöte den 2 januari) m.fl.  

  Om vi inte får någon finansiering för “Fler arrangemang - Fler arrangörer” kan vi 

ändå genomföra delar av projektet genom kommittéerna, kartlägga och inventera 

behov m.m.  



   

 

   

 

  Joel ska se över intresset om vi kan hjälpa andra klubbar på liknande sätt som 

Simrishamn inom Projekt Tillgänglighet. 

 

  § 91   Hittaut & Unga Hittar ut 

  Vi är i slutskedet av båda projekten och Robert jobbar vidare med 

rapportskrivning, redovisning samt en manual som lever kvar efter projektet. Vi 

ska rapportera om vad projekten gett för positiva effekter till skånsk orientering på 

Höstträffen. 

 

  § 92   Samverkan 

  Eslövs FK ska troligen samverka med Ringsjö OK och Frosta OK med ett 

gemensamt hittautsläpp med cykelpunkter till nästa säsong. OK Gynge och 

Hästveda OK ska samverka med att arrangera Älgots Hälg nästa år. Hässleholms 

OK, Tormestorps IF ochLunds OK ska samverka i arrangemang inom Svenska 

Cupen i MTBO.  

   

  § 93   Höstträffen 23 november 

  Programmet diskuterades. 

  Joel stämmer av med Valberedningen inför funktionärsvalet.  

  På Höstträffens ordförandekonferens ska vi diskutera medlemsavgifter, 

ekonomiskt nuläge och budget. Plaketter från Ultra Lång DM ska delas ut. 

  Joel påminner en extra gång om att anmäla sig till Höstträffen. 

   

  § 94   DM plaketter 

  Vi fortsätter som tidigare att anlita Leif-Åke Andersson men sorterar upp 

plaketterna i olika lådor per tävling så att de kan hanteras enklare. 

   

  § 95   Ekonomisk rapport 

  Joel redovisar det ekonomiska läget. 

  Joel ska framföra att det finns önskemål om att ungdomskommittén har med en 

ungefärlig kostnad per aktivitet i ungdomsprogrammet så att klubbarna kan 

förbereda sig på vilka kostnader som kommer komma. 



   

 

   

 

  Juniorkommittén bör fakturera för Baltic Cup även om det inte var en kostsam 

tävlingsresa. 

  Det ser ut som att vi kommer landa på ett plusresultat i slutet av året vilket är 

positivt. Vi diskuterar personalsituationen efter att projektfinansieringar tar slut, 

Anne får i uppdrag att förhandla arbetstider och arbetsuppgifter fram tills att vi vet 

om kommande projektansökningar blir godkända. Om projektansökningarna inte 

blir beviljade ryms preliminärt ungefär en 50% tjänst i budgeten. Styrelsen 

godkände att personalkostnaden får överstiga denna budget något under första 

kvartalet i avvaktan på besked från ansökningarna. 

  Styrelsen diskuterar medlemsavgift och vilken modell som kan vara acceptabel 

för klubbarna. Roger tar fram scenarier som styrelsen får ta ställning till inför 

Höstträffen.  

   

  § 96   Inkomna skrivelser 

  Ingen inkommen skrivelse 

   

  § 97   Övriga frågor 

  Inga övriga frågor 

   

  § 98   Rapporter, ordförande, kommittéer och administratör 

  MTBO, skjuter fram rapport till nästkommande möte. 

  Tävling Fyrklubbs, ska ha överlämningsmöte i januari. Hjärnarps OL har 

meddelat att de måste ställa in sin tävling nästa år. Kommittén har möte efter att 

Magnus Jonasson varit på SOFTs tävlingskonferens 16/11. 

  PreO, Klubbfighten är genomförd med god uppslutning. Kommittén ha möte nästa 

vecka om SM-planering m.m. 

  Ungdom, planen för aktiviteter 2025 är klar och de jobbar på med innehållet för 

Höstträffen. De är i stort behov av nya jackor.  

  Junior utv. Genomfört Baltic Cup i Västervik och Träningsläger till Tjeckien, 

mycket uppskattade aktiviteter. Kommittén ska ha möte för att sätta planen för 

2025 och presentera på Höstträffen. Ska upprätta en budget för aktiviteterna. 

  Kart och mark Ordningsföreskrifter för naturreservat, Sven-Inge har gjort en 

skrivelse att skicka in till länsstyrelsen i Skåne. Styrelsen tillstyrker Sven-Inges 



   

 

   

 

förslag. Länsstyrelsen har gjort nya föreskrifter i naturreservat som inte följer 

naturvårdsverkets gällande vägledning om arrangemang i naturen utan istället 

använt ett annat utdaterat dokument.  

  Kansli, Joel har hamnat lite efter på grund av andra åtaganden. Jobbar på 

redovisning och förberedelser för Höstträffen. 

  Kallelse till årsmötet ska skickas ut senast 2 månader i förväg, helst tidigare. 

Årsmötet blir 8 februari på Kulturhuset Anders i Höör. Vi ska lägga 

årsmöteshandlingar så att de är tillgängliga för styrelsen och berörda kommittéer. 

Vi ska se över om innehåll i årsberättelsen kan minskas något. 

   

  § 99   Nästa Styrelsemöte 

  15 januari, digitalt 

   

  § 100   Avslutning 

  Ordförande tackade och avslutade mötet. 

 

Justeras      Justeras          Vid protokollet 
 
_________________ _________________ _________________  
Anne Udd Roger Klotz Joel Börjesson Eriksson 

 


